
TOPLA VODA, TRIM KABINETIN ZELENJE

llirija v novi preobleki
Za letno kopallšče lllrlja dolgo nismo mogll

trditl, da Je našl občlni ravno v čast, saj je bllo
dolgo zanemarjeno. Ob 60-letnlcl plavalnega
kluba lllrlja - praznovall so Jo lanl - so ustanovlll
gradbenl odbor In mu naložlll skrb za obnovitev
In posodobitev kopallšča. Prvl sadovi so tu, kar
Je vldetl že na zunaj, saj so kopallšču pravkar
nadell novo, prlvlačnejšo fasado.

»Člani kluba smo zaviha-
li rokave in s precej prosto-
voljnega dela omogočili,
da smo bazen priključili na
toplovod, Tako smo manj
odvisni od muhavega vre-
mena, saj je v bazenu stal-
no topla voda, segreta na
26 stopinj, kar je posebej
primerno za tekmovalno
plavanje,« je povedal Mi-
lan Aleš, predsednik pla-
valnega kluba Ilirija.

Na ta račun so že zabele-
žili za 40 odstotkov večji
obisk, nekaj pa je k tej šte-
vilki prispeval tudi nov li-
čen bife, kjer pripravljajo
tudi jedi na žaru. Ker so
zraven še tople prhe, pride
marsikdo, ki doma nima
kopalnice, tudi na kopanje.

A to ni vse. V načrtih pla-
valnega kluba je še kaj dru-
gega: »Mnogi so nam očita-
li, da je na kopališču pre-
več betona in nič zelenja.
Zato smo se odločili, da bo-
mo zajeli še prostor proti
progi in tako pridobili no-
vih 600 kvadratnih metrov
površin, kjer bo poleg zele-
nja še košarkarsko igrišče
in več prostora za parkira-
nje,« je naštel Milan Aleš. •

To bo zahtevalo precej
denarja; nekaj ga bo dal
klub, največ pa zveza tele-
snpkulturnih organizacij

občine Cer.ter. Obnavlja-
nje nirije namreč teče sku-
paj s prenovo letnega telo-
vadišča Narodnega doma.
Tako bo počasi tudi ta pro-
stor lepo urejen in privla-
čen. Predvidevajo, da bo
gotovo že do naslednje ko-
palne sezone.

- Kaj bo treba urediti na
novo pridobljenih površi-
nah?

»Treba bo zravnati zem-
ljo, urediti del dohodne po-
ti, jo asfaltirati, zgraditi ba-
zenček za pranje nog in po-
staviti primerno ograjo.«

»Vendar pa s tem še ne
bomo povsem izkoristili
nekdanjih Bloudkovih
prostorov. Radi bi obnovili
nekdanji bazenček pod
streho. Meri 12 krat 7 me-
trov in bi bil ravno pravšnji
za zimske ure plavanja. Tu
bi lahko šole in vrtci urili
svoje malčke v plavanju,
mi pa bi tako prišli do no-
vih plavalcev. V ta namen
bi morali dvigniti dno ba-
zenčka, ker je preglobok,
napeljati toplovod in dru-
go. Za zdaj je to le v načrtu,
saj denarja ni,« je za konec
navrgel predsednik plaval-
nega kluba Ilirija, zadovo-
ljen, da je kopališče sploh
prišlo na vrsto za obnovo.
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